
 

 

 

 

 
 
 

1 

ZAPISNIK 3. SEJE 
UPRAVNEGA ODBORA TENIŠKE ZVEZE SLOVENIJE, 

ki je potekala v torek, 6. oktobra 2020, v Restavraciji Golf Arboretum, Volčji Potok 43g, Radomlje. 
 
Seja se je pričela 16:10.  
 
Prisotni člani Upravnega odbora (UO) Teniške zveze Slovenije (TZS): Predsednik TZS in UO, Andrej Slapar, 
podpredsednik TZS in UO, Miran Kraševec, Tomo Šeme, Roman Veras, Luka Zalaznik, Tomaž Berločnik, Aljaž 
Kos, Gregor Stražar, Marko Por.                      
Upravičeno odsotni člani UO: častni predsednik TZS, Marko Umberger, člani UO: Ivan Gorjup, Drago 
Završnik, Janja Kaplja, Damjan Kralj 
Ostali prisotni: Gregor Krušič, Tea Starc  
 
Ad. 1. Potrditev dnevnega reda 3. seje UO TZS 2020 
Predsednik UO, Andrej Slapar, predlaga naslednji dnevni red: 

1. Sprejem dnevnega reda 3. seje UO  
2. Pregled, potrditev zapisnika 2. seje UO 4.12.2019 in 9. korespondenčne seje 28.2.2020 
3. Poročilo direktorja o poslovanju TZS 2019 

3.1. TZS, TZS Šport doo - izkaz poslovnega izida, bilanca stanja 2019 
3.2. Poročilo nadzornega odbora 2019 

4. Poročilo direktorja o poslovanju TZS 01-08-2020  
4.1. TZS, TZS Šport doo - izkaz poslovnega izida, bilanca stanja 01-07-2020 
4.2. Letni delovni in finančni načrt 2020 in 2021  
4.3. Stroškovnik ATP Challenger 2020  

5. Poročilo predsednika Strokovnega sveta 2019 in 2020 
6. Poročilo Davis cup selektorja »Pakistan – Slovenija« in Fed cup selektorja iz Luxemburga 
7. Razno 

Sklep Ad. 1.: UO soglasno sprejme sklep o sprejemu dnevnega reda. 
 
Ad. 2. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje UO TZS, z dne 4. decembra 2019 in 9. korespondenčne seje, 
z dne 28. februar 2029 
Na zapisnika ni bilo pripomb. 

Sklep Ad. 2.: UO soglasno potrjuje zapisnik 2. redne in 9. korespondenčne seje UO.  
 
Ad. 3. Poročilo direktorja TZS o poslovanju TZS in TZS Šport d.o.o. za l.2019 
Direktor Teniške zveze Slovenije, Gregor Krušič, predstavi poročilo o poslovanju za leto 2019, in sicer na 
področju nacionalnega programa, kjer je novo zaposleni vodja nacionalnega programa, Žiga Ham, prevzel 
aktivnosti ter poskrbel za nadgradnjo storitev pisarne, predvsem do teniških klubov in ostalih organov zveze. 
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Uspešno je bilo tudi sodelovanje na sejah Fundacije za šport, ki pripomorejo našim članom in TZS pri 
pridobivanju finančnih sredstev na področju razpisov. 
Na mednarodnem parketu se je po novem aktiviral direktor TZS, kjer je zamenjal bivšega podpredsednika Marka 
Mlakarja in je poleg sodelovanja na predsedniških volitvah, sodeloval tudi pri ostalih mednarodnih dogodkih, kjer 
so cilji sodelovanja pridobivanje informacij »iz prve roke«, akumulacija razpisanih finančnih sredstev in so-
vplivanje na potek dogajanja tenisa v EU in svetu.  
Marketing trži in izvaja 26 izdelanih marketinških produktov. Poleg tega skrbi za komunikacijo prek vseh kanalov 
TZS, alimentacijo dobrih odnosov s selektorji, kapetani in igralci reprezentanc ter ostalimi tekmovalci, 
predstavniki klubov, članov TZS, sponzorji ter ostalimi deležniki. Tea Starc, direktorica za marketing in PR, poleg 
sodelovanja pri vsakodnevnih operativnih delovnih procesih, z ekipo vsakomesečno organizira dogodke za 
različne ciljne skupine. 
Na področju tekmovalnega tenisa je novost v Davisovem pokalu, in sicer se je z novim generalnim sponzorjem, 
Rakuten, spremenil tako format tekmovanja kakor tudi finančna shema nagrajevanja sodelujočih ekip. Ker je za 
TZS to pomenilo porast prihodkov, smo lahko tekmovalce znatneje nagradili. V Davisovem pokalu je septembra 
v Kairu Slovenija s 3:1 ugnala reprezentanco Egipta, s čemer se je uvrstila v razigravanje za v 1. Svetovno 
skupino. Za reprezentanco sta vse tekme odigrala Aljaž Bedene in Blaž Rola. V Pokalu federacij je februarja v 
Bathu, VB, Slovenija dosegla namen odhoda ter obstala v 1. Evro/Afriški skupini. Nosilki ekipe sta bili Dalila 
Jakupovič in Kaja Juvan.     
Na članskih profesionalnih lestvicah so tekmovalci ob zaključku sezone zasedli zavidljiva mesta. Polona Hercog 
je zaključila sezono na 59. mestu, Tamara Zidanšek na 63. mestu, 19. letna Kaja Juvan na 126. in Dalila 
Jakupovič na 184. mestu WTA lestvice med posameznicami. V kategoriji dvojic je leto 2019 najvišje zaključila 
Andreja Klepač na 30. mestu, Katarina Srebotnik 58. mestu in Dalila Jakupovič na 84. mestu WTA lestvice. 
Ostalih šest uvrščenih tekmovalk na WTA lestvici je sezono zaključilo na 400. mestu in višje. Pri moških je Aljaž 
Bedene sezono med posamezniki zaključil na 58. mestu, Blaž Rola 145. mestu in Blaž Kavčič 345. mestu ATP 
lestvice. Ostalih šest uvrščenih tekmovalcev na ATP lestvici je sezono zaključilo na višje kot 600. mestu.  
V letu 2019 je bil storjen velik poudarek na področju ligaških tekmovanj, kar se rezultira kot uspešna poteza. 
Poleg denarnega sklada 8.000 eurov za 1. moško in žensko člansko ligo, smo vsem ligam namenili izdatnejšo 
marketinško zavzetost.  
Finančno smo v letu 2019 poslovali stabilno, iz tekočega poslovanja ni obveznosti iz prejšnjih let, vse obveznosti 
do države so poravnane tekoče, plače do zaposlenih se izplačujejo 10. v mesecu, za leto 2019 je bil regres 
izplačan, vse prejete obveznosti do trenerjev-spremljevalcev, kapetanov reprezentanc in reprezentantov v vseh 
kategorijah so poravnane na valuto, obveznosti do klubov, članov TZS ni (in obratno), vse obveznosti do ATP 
in ITF so poravnane. 
Zahvaljujoč novemu vodstvu, TZS in TZS Šport nista potrebovala premostitvenih kratkoročnih posojil, kot je bila 
to praksa v preteklih letih. K solventnosti je močno pripomogel nov prihodek s strani ITF-a za sodelovanje v 
Davisovem pokalu, ki je v preteklih letih proračun močno obremenjeval. Ker naj bi bil enak finančni sistem 
uveden tudi pri Fed cup, bo slednje za manjše zveze izrednega pomena. Znaten dvig honorarjev je velik korak 
k večji pripravljenost tekmovalcev za sodelovanje.    
Poleg pregledov poslovanja s strani nadzornega odbora je bila izvedena tudi revizija poslovanja, za kar sta bili 
izdelani poročili pri čemer oba subjekta nista zabeležila nikakršnih posebnosti. 
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Sklep Ad. 3.: UO soglasno potrjuje poročilo direktorja o delovanju in finančnem poslovanju TZS in TZS 
Šport d.o.o. za leto 2019.  
 
Ad. 4. Poročilo direktorja TZS o poslovanju TZS in TZS Šport d.o.o. za obdobje od januarja do avgusta 
2020 
V leto 2020 smo vstopili pripravljeni na nove podvige na vseh področjih. Kmalu po zaključku zimskih evropskih 
mladinskih reprezentančnih nastopih, kjer smo med dečki do 12 let zabeležili 2. mesto in skorajšnji uvrstitvi Fed 
cup reprezentance v kvalifikacije za v Svetovno skupino, smo bili deležni prisilne zaustavitve dela.  
Z vodstvom smo se na situacijo nemudoma odzvali in pričeli z redno komunikacijo med pristojnimi ministrstvi 
MIZŠ, MNZ, MZZ, direktorico direktorata za šport, krovno športno organizacijo OKS, profesionalnimi teniškimi 
igralci po svetu, kakor tudi klubi, člani TZS. Čez noč je pod taktirko Tee Starc, direktorice marketinga in PR, 
prioriteta pisarne postala natančno informiranje in tolmačenje odločitev pristojnih ministrstev, obveščanje članov 
o predlogih zakona o interventnih ukrepih na javno finančnem področju, izvedba Zoom sestankov v sodelovanju 
s predstavniki zdravstvenih, športnih in inšpekcijskih institucij, ki so predstavnikom klubov in tekmovalcem 
pomagale do prepotrebnih informacij. Izvajana je bila redna komunikacija z mediji ter številni intervjuji in PR 
obvestila. Med profesionalnimi igralci in konzularnim sektorjem je bila opravljana redna mediacija, pri čemer smo 
na MIZŠ večkrat naslovili prošnjo za pomoč in dovoljenje treniranja vrhunskih igralcev tenisa. Pod imenom 
Ostani doma in bodi teniško aktiven smo izvajali izobraževalne aktivnosti teniške javnosti in z Anžetom Bašljem 
Zoom intervjuje z vsemi najuspešnejšimi slovenskimi teniškimi igralci ter Davidom Haggertyjem, predsednikom 
svetovne teniške zveze ITF. Na podlagi intenzivne kooperacije s pristojnimi ministrstvi in NIJZ smo pripravili in 
izdali Priporočila za upravljalce in uporabnike teniških igrišč in tako zgolj mesec dni po popolni zaustavitvi 
javnega življenja, natančneje 20. aprila, izposlovali dopustitev pričetka izvajanja aktivnosti – rekreativnega 
igranja tenisa (seznam odprtih igrišč), osem dni za tem pa še trenažnih procesov. Na podlagi individualnega 
sodelovanja z Ditko Djogić, inšpektorico na inšpektoratu za šolstvo in šport, smo v zadnjem majskem vikendu, 
skupaj s TRK in predstavniki klubov, izvedli ustrezne protokole za varen pričetek prvih nacionalnih tekmovanj v 
državi. S tem je bila zveza po dveh mesecih in pol nazaj v polnem teku.  
TZS pandemija ni prizadela, saj beležimo rast udeležbe tekmovalcev na nacionalnih prvenstvih, kakor tudi 
število sodelujočih klubov in tekmovalcev v ligaških prvenstvih.  
Veseli smo dejstva, da se je ne glede na situacijo, v letošnjem letu število sodelujočih ekip kakor tudi 
tekmovalcev v ligaških prvenstvih povečalo. Na podlagi lanskih potrdilnih rezultatov, smo obilo energije namenili 
še dodatnemu dvigu kakovosti organizacije ligaških in nacionalnih tekmovanj.  
Tekom zaustavitve mednarodnih tekmovanj smo za potrebe pridobivanja informacij izvajali vsakotedensko 
komunikacijo s krovnimi organizacijami TE, ITF, ATP in WTA. Slednji so z izvedbo tekmovanj pričeli v avgustu, 
mladinski oddelki pa v mesecu septembru. Žal nam je zaradi pandemije odpadla možnost organizacije ATP 
Challengerja Zavarovalnice Sava Slovenia Open v mesecu avgustu in v oktobru planirana mednarodna 
trenerska konferenca Tennis Europe. Navkljub vsemu smo z mesecem septembrom lahko izvedli vseh 11 
mednarodnih mladinskih tekmovanj in profesionalni 15.000 $ turnir za ženske na Otočcu. Rezultati Slovencev 
so bili zaradi deloma okrnjene zasedbe tujih igralcev na vseh mednarodnih tekmovanjih na domačih tleh izjemni, 
prav tako je Živa Falkner zmagala svoj prvi profesionalni 15.000 $ turnir.   
Do zaključka poslovnega leta 2020 pisarna za marketing planira realizirati 27 marketinških pogodbenih 
obveznosti do sponzorjev. Izjema je le ATP Challenger Zavaovalnica Sava Slovenia open, pri čemer pa smo 
avgusta v Portorožu s 15 % večjo udeležbo tekmovalcev, seveda v daljšem časovnem obdobju kot navadno, 

http://www.teniska-zveza.si/PortalGenerator/document.aspx?id=13044
https://teniskisvet.si/vabilo-na-zoom-sestanek-podrobnosti-in-pasti-glede-organizacije-teniskih-tekmovanj/
http://www.teniska-zveza.si/PortalGenerator/document.aspx?id=13047
http://www.teniska-zveza.si/ostani-doma/
https://www.youtube.com/watch?v=hMwCaLAgOmM&t=1s
https://www.youtube.com/watch?v=RJw-S9JJi7g
http://www.teniska-zveza.si/PortalGenerator/document.aspx?id=13065
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uspeli realizirati Teniški festival in korporativne VIP dogodke za sponzorje. Na 36 turnirjih je v vseh kategorijah 
nastopilo 593 tekmovalcev, ki so v 13 dneh odigrali 989 tekem. Organizacija je bila prilagojena zakonodaji in v 
sodelovanju s pristojnim inšpektoratom ter realizirana brez pritožb ali težav na temo novega virusa. Z uspešnim 
marketingom prek različnih dogodkov nagovarjamo različne ciljne skupine in populariziramo tenis. Povezujemo 
se s tujimi teniškimi zvezami in si s pridobivanjem sponzorjev zagotavljamo uspešno delovanje. Kanali 
obveščanja so postali izredno pomemben člen TZS, ki ga s pridom izkoriščamo, saj se poleg rednega e-mail 
obveščanja in objav na spletni strani, načrtno komunicira tudi prek družbenih omrežij in ostalih kanalih. Cilj je 
ustvariti povezano teniško skupnost, ki razvija vrhunske teniške igralce od mladih let dalje. Ti skrbijo, da se 
Slovenija uvršča v svetovno skupino in je del najboljših nacij na področju tenisa. Kakor tudi, da TZS posluje 
uspešno in je zgled na področju organizirane športne dejavnosti. Zaradi situacije smo določene sponzorske 
obveznosti izvedli na drugačen način, vendar smo skozi ves čas poskušali realizirati vse aktivnosti, katere so 
bile mogoče. Večji sponzorji so stanje razumeli in nas pri tem podprli ter svojih sredstev niso znižali. Kljub vsemu 
pa nismo mogli zadržati predvsem manjših sponzorjev, a upad le teh ni zamajal normalnega poslovanja TZS, 
saj so bili tudi stroški premo-sorazmerno nižji. Projekt Ostani doma in bodi teniško aktiven, katerega smo 
aktivirali v času začetka pandemije in smo posneli 35 teniških vaj ter objavili 11 zanimivih pogovorov, danes 
nadaljujemo pod prilagojenim imenom Teniško aktivni!, kjer z različnimi aktivnostmi (videi, vajami, pogovori, 
nasveti) poskušamo virtualno zadovoljiti čim širšo publiko.  
V Davisovem pokalu je letos marca v glavnem mestu Pakistana, Islamabadu, reprezentanca Slovenije 
nepričakovano izgubila s 3:0 in se s tem vrnila v 2. svetovno skupino. Srečanje je označila vrnitev Blaža Kavčiča 
v reprezentanco, poleg njega pa je bil glavni akter Nik Razboršek. Žal je srečanje označilo večdnevno slabo 
vreme in s tem nezmožnost priprave naših tekmovalcev na travnato igrišče ter zakasnitev pričetka srečanja. V 
Pokalu federacij je februarja v Luxemburgu Slovenija za las zgrešila težko pričakovani prehod v 1. Svetovno 
skupino. Letos se je reprezentanci poleg Kaje Juvan pridružila tudi Tamara Zidanšek, ki pa zaradi slabe forme 
žal ni upravičila pričakovanj, saj tekem z nižje rangiranimi nasprotnicami ni zmagala. Navkljub temu smo z 
reprezentančnim rezultatom v Fed cup lahko zelo zadovoljni.   
Naši najuspešnejši teniški igralci so letos tekmovali od januarja do sredine marca in z nastopi ponovno začeli v 
začetku avgusta. Ženske so stopile na peščena igrišča na WTA turnirju v Palermu, moški pa na trdi podlagi v 
Ameriki. Zaradi prestavitve vseh tekmovanj se njihova mesta na jakostni lestvici letos niso nič kaj dosti 
reformirala, sezona pa podaljšala pozno v jesen. Pri ženskah ima Slovenija Polono in Tamaro krepko med 100 
najboljših WTA jakostne lestvice in Kajo (WTA 102) na robu le te. Žal je močno zdrsnila Dalila Jakupović WTA 
241, za njo pa imamo na WTA lestvici še šest tekmovalk, katere žal ne kažejo zmožnosti večjega preboja. 
Omeniti velja uvrstitve med ženskimi dvojicami, kjer imamo štiri predstavnice med 100 na WTA Andrejo Klepač, 
Tamaro Zidanšek, Katarino Srebotnik in Dalilo Jakupovič.           
Rezultatsko je na svojem prvem turnirju v New Yorku sezono odlično začel Aljaž Bedene, ki trenutno zaseda 
56. mesto ATP lestvice. Žal je med moškimi profesionalci hipno stanje tako, da sta edino visoko uvrščena 
Slovenca samo še Blaž Rola na 148 mestu ATP lestvice in Blaž Kavčič ATP 289. Za njima je na ATP lestvici še 
šest profesionalnih igralcev tenisa, ki pa zasedajo mesta od 700. navzdol. Med njimi je sicer svetla točka 
Mariborčan, Matic Špec, ki pri svojih 25 letih veliko vlaga v razvoj in je tudi član moške članske reprezentance.    
Veselimo se lahko izjemnega napredka Novomeščanke Žive Falkner, ki je letos na Otočcu osvojila svoj prvi 
profesionalni $ 15.000 teniški turnir. Živa bo s svojim trdim delom in odločnostjo cele družine zagotovo 
prihodnost slovenskega ženskega tenisa, česar se pri TZS še kako zavedamo, zato jo finančno in moralno 
izdatno podpiramo. Ob boku ji stoji Pia Lovrič, ki prav tako že nastopa na profesionalnih tekmovanjih in se bori 

https://www.youtube.com/watch?time_continue=4&v=-tws_vgM1Lw&feature=emb_logo
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za začetne točke WTA lestvice. Med fanti se je letos »izstrelil« 16 letni Litijan, Bor Artnak, ki je med mladimi 
Slovenci brez konkurence in bo naslednje leto moral svoj talent dokazati še na mednarodni sceni do 18 let, kjer 
pričakujemo uvrstitev med 100. na ITF, kar označujemo kot »perspektiven tekmovalec«. Sledi mu še nekaj 
vrstnikov, ki izpolnjujejo zdravo konkurenco. Strokovni svet prav tako podrobno spremlja razvoj mladih Žige 
Šeška in Svita Suljiča in ju na njuni podpira tako materialno kot organizacijsko.  
Pomembna vsakoletna aktivnost so oktobrske redne letne meritve motoričnih sposobnosti in antropometričnih 
značilnosti izvedene na Fakulteti za šport za 80 najboljših mladih tekmovalcev. Istočasno organiziramo 
brezplačno strokovno predavanja za starše. 
V februarju smo v Mariboru izvedli do-usposabljanje za trenerje tenisa D in vaditelje. Tečaja se je udeležilo 46 
kandidatov in ga uspešno zaključilo 41 kandidatov. V prvem vikendu marca smo pričeli z izvedbo novega tečaja 
za strokovne delavce 1. stopnje (trener tenisa C), ki pa smo ga zaradi Covida-19 prekinili in z izvedbo nadaljevali 
v mesecu juniju, avgustu in septembru. Tečaja se je udeležilo 47 kandidatov in ga uspešno zaključilo 26 
kandidatov. Načrt usposabljanj do konca leta 2020 je izvedba Tečaja za strokovne delavce 2. stopnje - trenerje 
tenisa B (oktober - december 2020). 
Na področju finančnega poslovanja je poslovanje ustaljeno. Finančna slika TZS in TZS Šport d.o.o. na dan 1. 
septembra je, da iz tekočega poslovanja ni obveznosti iz prejšnjih let, nobeden izmed subjektov nima nikakršnih 
posojil, vse obveznosti do države so v letu 2020 poravnane tekoče, plače do zaposlenih so izplačane 10. v 
mesecu, regres delojemalcem je izplačan, obveznosti do trenerjev-spremljevalcev, kapetanov reprezentanc in 
reprezentantov v vseh kategorijah so poravnane na valuto, izven planskih obveznosti do klubov članov TZS (in 
obratno) ni, vse obveznosti do ATP in ITF so poravnane na valuto. Finančni plan denarnega toka izkazuje, da 
bodo ob zaključku leta vse obveznosti do dobaviteljev poravnane. Sponzorski zneski s strani generalnega 
sponzorja Zavarovalnice Sava, glavnih sponzorjev Petrol, BTC, Zavarovalnice Triglav, Telemach so ostali v 
istem znesku, upad v vrednosti 63.200 €, pa smo utrpeli s strani manjših sponzorjev. Letošnji projekt v Portorožu 
je nominalno gledano posloval z manjšo izgubo, saj je bila potrošnja za kader in najem infrastrukture ista kot v 
primeru organizacije ATP Challenger Zavarovalnica Sava Slovenia Open. Seveda pa je na projekt potrebno 
gledati z vidika, da je bil dogodek organiziran tako za tekmovalce, ki si poletja ne predstavljajo več brez 
Teniškega festivala, kakor tudi za utemeljitev in opravičilo prej omenjenih marketinških vložkov večjih podjetij, 
kar v tem primeru potem izkazuje pozitiven proračunski izplen projekta. Za nami je ¾ poslovnega leta polnega 
komercialnih, stroškovnih, proračunskih in ostalih denarnih izzivov. Zato smo lahko zadovoljni, da plan 
denarnega toka za leto 2020 izkazuje pozitiven rezultat, tako bilančno kakor tudi denarno na računu. Večjih 
odklonov do konca leta ne pričakujemo, kar bi moralo pri obeh subjektih pomeniti pozitiven rezultat bilance stanja 
kakor tudi izkaza poslovnega izida.   

REALIZIRANI CILJI DO 1. SEPTEMBRA 2020: 
• v času popolne zaustavite javnega življenja izdatna skrb za klube, člane TZS, uspešna premostitev 

kriznega obdobja in nadgradnja zaupanja ter povezanosti med klubi in TZS  
• s prilagoditvami so bila realizirana vsa nacionalna in mednarodna tekmovanja v RS  
• iz naslova pravilnega vodenja postopkov s strani klubov – organizatorjev tekmovanj, nihče od do sedaj 

6.819 nastopajočih igralcev na tekmovanjih pod okriljem TZS, ni bil okužen z virusom 
• izdelava koledarja tekmovanj za zimsko sezono 2020/21, pri katerem je v načrtu isto število tekmovanj 

kot vsako leto doslej. Pri tem smo v primeru sprejetja vlade novih restrikcij, pripravljeni na plan B 
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• racionalizacija poslovanja, izkoristek vseh razpoložljivih državnih pomoči, zadržanje največjih 
sponzorjev in solventnost subjektov TZS in TZS Šport  

• obstanek Fed cup ekipe v 1. E/A skupini  
• izvajanje marketinške strategije TZS 2019 – 2022. Profesionalno delovanje in vse večja marketinška ter 

komunikacijska dejavnost TZS, s čemer se gradi dolgoročna pozitivna podoba zveze  
• zamenjava upravljalca družbenih medijev in spletne strani ter posledično znatna racionalizacija stroškov 

simultano z dvigom kvalitete informiranja 
• izvajanje strategije izboljševanja ligaških in nacionalnih prvenstev - fokus članska tekmovanja  
• zadovoljujoča izdelava koledarja tekmovanj za zimsko sezono 2020/21 za vse aplicirane klube, prvič 

nismo beležili nikakršnih pritožb  
• dobri odnosi in povezanost med organi ter znotraj pisarne TZS kakor tudi stalna rast in optimizacija 

delovnih procesov 
• 24/7 zdravstveno in nezgodno zavarovanje TZS kategoriziranih tekmovalcev s čemer imajo naši 

najuspešnejši tekmovalci poseben status zdravstvenih uslug 

(ŠE) NEREALIZIRANI CILJI DO 1. SEPTEMBRA 2020: 
• nazadovanje Davis cup reprezentance v 2. Evro/Afriško skupino 
• projekt serije tekmovanj M15 (futures 15.000 $) – uspel je zgolj en od želenih treh. Za naslednje leto sta 

že odrejena dva, cilj je vsaj tri 
• organizacija mednarodne Tennis Europe trenerske konference – prestavljena na naslednje leto 
• optimizacija kriterijev državnega razreda za kategorizacijo športnikov pri OKS – slabi izgledi za uspeh 
• posodobitev obstoječih pravilnikov TZS – plan do konca leta 
• včlanitev mladinskih regijskih tekmovalcev v TZS – plan do konca leta 
• prenova spletne strani – prestavljena na 31. marec 21  
• varnost osebnih podatkov (GDPR) – osnovna verzija urejena; trajna do 31. marca 21 
• zamenjava ponudnika informacijskega sistema – v testiranju je sistem Universal tennis rating; zagon 

31. marec 21    
• implementacija novih kriterijev za najuspešnejši teniški klub TZS – prestavljeno na 2021 

S potekom nenavadnega leta smo lahko navkljub vsemu zadovoljni, saj je bila realiziranih večina 
najpomembnejših nalog. Kapitalnega primanjkljaja so bili deležni najboljši teniški igralci, saj so bile meje zaprte 
in s tem možnost dokazovanja svojih kvalitet na tujih trgih. Glede na dejstvo, da v glavnem žrebu drugega Grand 
slama v Parizu nastopa šest tekmovalcev, od teh so se kar trije kvalificirali v 2. krog med posamezniki, smo 
lahko tudi z uvrstitvami na najvišji ravni upravičeno izjemno zadovoljni. Do konca leta je plan postavitve temeljev 
za oživitev veteranskega tenisa pod vodstvom Luke Zalaznika.  

V nadaljevanju direktor predstavi še Letni delovni in finančni načrt za leto 2021, s katerim člani po podrobni 
obravnavi soglašajo.   

Sklep Ad. 4.: UO soglasno potrjuje poročilo direktorja o delovanju in finančnem poslovanju TZS in TZS 
Šport d.o.o. za obdobje od januarja do avgusta 2020 kakor tudi Letni delovni in finančni načrt za leto 
2021 
 
 

https://www.myutr.com/
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Ad. 5.: Poročilo predsednika Strokovnega sveta za leto 2019 in 2020 

Predsednik Strokovnega sveta, Marko Por, predstavi poročilo za leto 2019, in sicer je bilo izvedenih 21 dni 
reprezentančnih priprav. Glede reprezentančnih tekmovanj je bilo 69 dni tekmovanj (21 tekmovanj), to so  
tekmovanja, kjer popolnoma vse stroške nosi TZS (Winter Cup, Summer Cup in Evropska posamična 
prvenstva). Tekmovanja iz programa mladinskih reprezentanc: Mednarodni turnirji TE 12,14 in ITF 18 (22. 
turnirjev – 110 dni), to so tekmovanja, kjer TZS pokriva le stroške trenerja in prevoza na tekmovanje. Tekmovalci 
krijejo svoje stroške. Neposredno sofinanciranje programa reprezentantov, kjer gre za direktno nakazilo denarja 
reprezentantu po kriterijih iz Programa mladinskih reprezentanc in po sklepu SS TZS (Lovrič Pia 5.000 €, Falkner 
Živa 5.000 €, Križnik Matic 3.000 €, Švec Žiga 1.000 €). Sofinanciranje programa zmagovalcem državnih 
poletnih prvenstev in Mastersov, kjer je skupaj 12 reprezentantov prejelo 10.000 €. 
Strokovni svet je imel v letu 2020 izredno zahtevno nalogo, saj so se znašli v situaciji, kot je še ni bilo. S predlogi 
pisarni TZS in tekmovalno registracijski komisiji so poskušali ublažiti težave v katerih so se znašli teniški klubi 
in njihovi tekmovalci, reprezentanti. Ocenjujejo, da situacija ni pustila večjih posledic v slovenskem tenisu. S 
povečanjem števila domačih tekmovanj, uvajanjem nagradnih skladov, boljši organizaciji ligaškega sistema 
tekmovanj, so se težave precej ublažile. V prihodnjem obdobju jih čaka kar nekaj zahtevnih nalog, ki jih bodo 
poskušali skupaj s pisarno in tekmovalno-registracijsko komisijo (TRK) izvesti v čim krajšem času, in sicer uvesti 
enotno jakostno nacionalno lestvico UTR, izboljšati program nacionalnih tekmovanj preko katerih skrbimo za 
povečanje baze tekmovalcev, ponovno pričeti z izvajanjem skupnega organiziranega odhoda reprezentantov na 
mednarodna tekmovanja ITF Juniors in Tennis Europe v okviru TZS, ponovno dvigniti proračun mladinskih 
reprezentanc na nivo iz leta 2019, ciljno pomagati generaciji fantov do 12 let pri njihovem razvoju, ciljno pomagati 
našima dvema mladima igralkama, ki sta uvrščeni med najboljših 50 na mladinski svetovni lestvici Živi Falkner 
in Pii Lovrič, uvajanje mladih igralcev v ekipo za Davisov pokal kot 4. oziroma 5. igralec. Program mladinskih 
reprezentanc smo normalno izvajali do 10. marca 2020, po tem datumu pa so bila vsa reprezentančna ekipna 
tekmovanja za leto 2020 odpovedana. Mednarodna tekmovanja so se ponovno pričela konec avgusta, vendar 
zaradi situacije se skupni odhodi na tekmovanja ne izvajajo. Ko se bo situacija normalizirala pričakujejo ponovno 
vzpostavitev enakega sistema kot v lanskem letu. Do konca leta 2020 se bodo organizirale skupne priprave 
mladinskih reprezentanc, prijateljski dvoboj Slovenija – Avstrija v kategoriji do 12 let, redne letne meritve in 
testiranja 80 naših najboljših mladih igralcev ter dodelili neposredno finančno pomoč našim najboljšim mladim 
igralcem tenisa. 
V letu 2020 se je proračun mladinskih reprezentanc zmanjšal iz 150.000 € na 100.000 €. Izvedenih je bilo 17 
dni reprezentančnih priprav, in sicer 9 dni reprezentančnih priprav večinoma v zimskem obdobju. Potrebno je 
upoštevati, da so tekmovalci na reprezentančna tekmovanja odhajali en dan prej, zato so posledično na 
prizorišču tekmovanja pred vsakim tekmovanjem izvedli še dan priprav. Do konca leta 2020 planirajo še 12 dni 
priprav. Reprezentančnih tekmovanj je bilo 7, kar je 28 dni, kjer popolnoma vse stroške nosi TZS (Winter Cup, 
Summer Cup in Evropska posamična prvenstva). Evropska ekipna in posamična prvenstva so za leto 2020 
odpovedana. Tekmovanja iz programa mladinskih reprezentanc: Mednarodni turnirji TE 12,14 in ITF 18 (3 turnirji 
– 16 dni), tekmovanja, kjer TZS pokriva le stroške trenerja in prevoza na tekmovanje. Tekmovalci pa krijejo svoje 
stroške. Do konca leta 2020 skupnih odhodov na tekmovanja ne bodo organizirali. Krili se bodo stroški letalskih 
vozovnic tekmovalk na tekmovanju Rolland Garros Juniors. Neposredno sofinanciranje programa 
reprezentantov, kjer gre za direktno nakazilo denarja reprezentantu po kriterijih iz Programa mladinskih 
reprezentanc in po sklepu SS TZS, so v letu 2020 prejeli Pia Lovrič 4.000 € in Živa Falkner 6.000 €. Do konca 
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leta 2020 bo razdeljenih še 10.000 € neposrednih finančnih sredstev našim najboljšim mladinskim 
reprezentantom. Pri sofinanciranju programa zmagovalcem državnih poletnih prvenstev in Mastersov 
Zavarovalnica Triglav, je bilo šestim zmagovalcem in šestim finalistom državnega prvenstva razdeljeno 6.000 €, 
osmim zmagovalcem in osmim finalistom Mastersa Zavarovalnica Triglav pa 6.000 €. 
 
Sklep Ad. 5.: UO soglasno potrjuje poročilo predsednika Strokovnega sveta za leto 2019 in 2020. 
 

Ad. 6.: Poročilo Fed Cup in Davis Cup 2020 

Fed Cup - letos je naša reprezentanca nastopila na tekmovanju Fed Cup v Luksemburgu, kjer so igrale 
reprezentance t.j. »Prve Evro-afriške skupine«. Nastop slovenske ekipe je bil uspešen, saj smo se v skupini 
zadržali, kar je bil tudi naš sekundarni cilj. Preboj v višjo skupino nam ni uspel, predvsem zaradi boljših 
nasprotnic, ključno tekmo dvojic pa smo izgubili tesno. V skupinskem delu smo premagali ekipo Turčije in izgubili 
proti zmagovalki prvenstva Poljski, ključen za napredovanje pa je bil naš poraz v finalu proti Srbiji. Krovna 
svetovna organizacija ITF za leto 2021 žal ne načrtuje Fed cup tekmovanja. Zato bodo organizirane skupne 
priprave reprezentantk, kakor vsaj eno prijateljsko srečanje z izbrano močno evropsko ekipo (npr. Hrvaško). Cilj 
reprezentance za naslednje tekmovanje, ki bo v letu 2022, je vsekakor sestava resnično najboljše ekipe 
slovenskih teniških igralk, s katerimi bi na Fed cup z visoko motivacijo dosegli močno željeni preboj v 1. Svetovno 
skupino. Pri tem seveda upamo tudi na druge ugodne okoliščine kot so zdravje, dobro počutje in visoka forma 
igralk. 

Davis Cup – odkar nastopamo v Davisovem pokalu, je bilo celostno gledano v Pakistanu za Slovenijo, eno 
najtežjih gostovanj do sedaj. Od začetnih problemov z varnostjo, ko niso vedeli ali bodo v Pakistan sploh 
odpotovali, do neprestanega spremljanja varnostnikov oboroženih z avtomatskim strelnim orožjem, do slabe 
hrane in zastrupitvijo, predvsem pa ne navajenosti na travnato podlago. V ekipi sta manjkala naša dva najboljša 
igralca, več pa se je vsekakor pričakovalo od povratnika Kavčiča, ki ima od vseh naših reprezentantov na travi 
največ izkušenj. Kljub temu je v ključnih trenutkih podlegel pritisku in odigral slabše. Izguba srečanja prosti 
Pakistanu je veliko razočaranje. Selektorju pogodba poteče konec letošnjega leta, zato bo do takrat izveden 
razpis za selektorja moških članskih reprezentanc. Miran Kraševec, podpredsednik TZS, je s selektorjem opravil 
več sestankov, pri čemer pa bo bodoča prioriteta dosledni pogoji sodelovanja, večje vključevanje mladih 
reprezentantov v ekipo in številčnejše priprave. V letu 2021 bo Davis Cup srečanje proti Paragvaju potekal v 
Portorožu, 17. in 18. septembra 2021.  

Sklep Ad. 5.: UO soglasno potrjuje poročilo Fed Cup in Davis Cup 2020. 
 

7. Razno: 

7. a) Problematika evidence registriranih športnikov in zaključenega javnega razpisa za sredstva MOL 

V letošnjem letu je prišlo do problema iz naslova dodelitve sredstev javnega razpisa za izbiro in sofinanciranje 
izvajanja letnih programov športa s strani Mestne občine Ljubljana. Konkretno je težava, da so teniški klubi 
zaradi OKS-ovega nepopolnega seznama registriranih športnikov s strani MOL-a, za sofinanciranje programov 
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športa in športne infrastrukture, prejeli neprimerno manj sredstev. Predstavniki klubov pričakujejo, da je matična 
panožna zveza v takšnih primerih svoje člane, teniške klube, dolžna zaščititi.  

Sklep 7. a: 

UO TZS sprejme predlog, da teniški klubi, člani TZS, pooblastijo pisarno TZS za zastopanje in ščitenje interesov 
teniških klubov, članov TZS. TZS je dolžna zaščititi svoje člane. 

Sklep Ad. 7. a: UO soglasno sprejme predlog pooblastitve TZS za zastopanje in ščitenje interesov 
teniških klubov, članov TZS. 
 
Ostalo: 

3. redna seja upravnega odbora TZS se je zaključila ob 17:20 uri. 
 
 
Zapisnik napisala:                                    
Tea Starc, direktorica marketinga in PR TZS   
 
 
Zapisnik potrdili: 
Andrej Slapar, predsednik TZS 
Miran Kraševec, podpredsednik TZS 
Gregor Krušič, direktor TZS 
 


